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Interpellation till ansvarigt kommunalråd
Ang. Tekniska verkens och Bixias arbete för solenergi

Tekniska verken och dess dotterbolag Bixia är aktiva för att få fram mer och mer
solenergi. Men hur aktiva är man?

På en del av kommunens och dess bolags hustak har solpaneler installerats. Dock långt
ifrån alla som är möjliga.

Dessutom gick man för ett par år sedan ut med en förfrågan om att fastighetsägare
skulle kunna hyra ut alternativt låna ut sina tak för att Tekniska verken/Bixia skulle
kunna producera el där. I media skrivs ofta att elnätet är otillräckligt för all el som
behövs, varför produktionen av el avstannar.

Vår undran blir då: Hur är läget idag?

Vi önskar svar på följande frågor:
- På hur många kommunala och dess bolags tak finns solpaneler?
- Hur mycket energi produceras via solpanelerna på taken?
- Hur många kommunala och dess bolags tak ytterligare är möjliga att installera

solpaneler på?
- Hur många icke kommunala/ kommunala bolags fastighetsägare har nappat på

idén att upplåta sitt tak för Tekniska verkens/Bixias elproduktion?
- Hur mycket el produceras på tak som fastighetsägare lånat/hyrt ut till Tekniska

verken/Bixia?
- Är lagstiftning något problem för användning av solpaneler på tak?
- Hur väl är Linköpings kommun rustat för ett tillräckligt elnät?
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